
Protokół Nr 29/13
z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego

Rady Miejskiej w Sokółce
w dniu 19 czerwca 2013 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 14.20, zakończono o 15.15.
Przewodniczył: Antoni Czaplejewicz - Przewodniczący Komisji Infrastruktury
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Sokółce oraz

informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za rok 2012.
4. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej za 2012 rok.
5. sprawozdanie Burmistrza Sokółki z wykonania budżetu gminy Sokółka za 2012 rok

oraz sprawozdanie finansowe gminy Sokółka za 2012 rok.
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i części obszaru gminy
Sokółka.

7. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia przystanków

komunikacyjnych będących własnością lub zarządzanych przez Gminę Sokółka,
udostępnianych operatorom i przewoźnikom oraz warunków i zasad korzystania z
przystanków.

9. Projekt uchwały w sprawie cen urzędowych za przewozy osób środkami miejskiej
komunikacji zbiorowej w Sokółce.

10. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej za
2012 rok.

11. Wolne wnioski

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie porządek posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Przewodniczący Komisji Infrastruktury poddał pod głosowanie protokół.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół.



Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Sokółce oraz informacja o
stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za rok 2012.
Radny J.Saciłowski zgłosił prośbę o większą aktYWnOŚćpatroli pieszych. Ze względu na to że
jak podjeżdża radiowóz to osoby te uciekają z tych miejsc.
Pan Andrzej Kozak Naczelnik KPP w Sokółce powiedział, że przekaże taka sugestie
Komendantowi.
Radny P.Kułakowski zwrócił uwagę tez na budynki nie zamieszkane lub dopiero co
budowane w których gromadzi się młodzież.
Komendant SM Krzysztof Jacewicz wyjaśnił, że podobny przypadek był na ul.GÓmej.
Właściciel został poproszony o zabezpieczeni tego budynku.
Radny J.Kazimierowicz dodał, że patrole piesze są bardzo dobre ale wymaga to dodatkowych
etatów. Wielokrotnie Komendant zwracał się z prośbą o dodatkowe środki na dodatkowe
patrole.

Ad.4
Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej za 2012 rok.
Dyskusji nie było.

Ad.5
Sprawozdanie Burmistrza Sokółki z wykonania budżetu gminy Sokółka za 2012 rok oraz
sprawozdanie finansowe gminy Sokółka za 2012 rok.
Radny P.Kułakowski powiedział, że jest dużo argumentów przemawiających za tym, żeby nie
udzielić Panu Burmistrzowi absolutorium.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie z wykonania budżetu za 2013 r.
Komisja 3 głosami "za" przy l "przeciw" i l "wstrzymującym się" wydała opinię pozytywną
do sprawozdania.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie finansowe za 2013 r.
Komisja 5 głosami "za" wydała opinię pozytYWną do sprawozdania.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
miasta Sokółka w granicach administracyjnych i części obszaru gminy Sokółka przedstawiła
Pani Urszula Wróblewska inspektor w Wydziale Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa.
Radny P.Kułakowski przypominał sprawę kiedy to Zarząd Powiatu Sokólskiego zwracał się z
prośba o zmianę terenów przy szpitalnych. Odpowiedz była taka że nie wolno pozbywać się
terenów zielonych.
Pani Urszula Wróblewska wyjaśniła, że w tej chwile jesteśmy na etapie wykonania
opracowania ekofizjograficznego gdzie są wykonywane badania terenu. Będzie wtedy
pokazane, które tereny nadają się pod zabudowę.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.
Radny J.Kazimierowicz powiedział, że Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących zgodził
się opiekować tą uliczką·
Radny P .Kułakowski zwrócił uwagę na to że spotkał się z wątpliwościami mieszkańców czy
na pewno jest to odpowiednia ulica do nazwania imieniem Ks. Sańko. Na pewno w mieście są
lesze ulice do nazwania jego imieniem.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.



Ad.8
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia przystanków
komunikacyjnych będących własnością lub zarządzanych przez Gminę Sokółka,
udostępnianych operatorom i przewoźnikom oraz warunków i zasad korzystania z
przystanków.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie cen urzędowych za przewozy osób środkami miejskiej
komunikacji zbiorowej w Sokółce przedstawił Burmistrz S.Małachwiej.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 2 głosami "za" przy 1 "przeciw" i 2 "wstrzymującymi się" wydała opinię pozytywną

Ad.IO
Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej za 2012 rok.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną.

Ad.n
Wolne wnioski

Protokółowała
Joann Korzeniewska

Przewodniczył
Antoni Czaplejewicz


